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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som sa opýtať teraz, ako to je s neplatičmi, ako to je s dlhom mesta, či rastie ten dlh 
mesta, nerastie. Ako tí neplatiči, nejak nám unikajú, alebo máme to nejak pod kontrolou? 
Ing. Duč: 
Čo sa týka tých neplatičov, tak rozlišujeme tzv. daňových dlžníkov a nedaňových dlžníkov. Tí 
daňoví sú hlavne sú hlavne tí, ktorí dlhujú mestu za nájom mestských priestorov, tak 
samozrejme tieto dlhy, niektoré sú už v štádiu exekúcie, pravidelne sa tým zaoberáme, stále sa 
na stránke zverejňuje aktuálny zoznam za kvartál nedaňových dlžníkov. A čo sa týka 
daňových dlžníkov, to znamená poplatky neuhradené za dane a TKO, ku koncu roka 2016 bol 
dlh celkový na daniach a TKO 1 995 tis. eur, to je bezmála 2 mil. eur. Tento dlh sa zverejňuje 
tak, ako káže zákon, daňový poriadok a zverejňuje sa to ku koncu roka predošlého a stále je to 
dlh v prípade fyzických osôb nad 160 € a v prípade právnických osôb, keď si dobre pamätám, 
tak nad 1 600 €. Samozrejme tú štruktúru dlhu som spracoval, o tomto sme sa bavili už aj 
viackrát na finančnej komisii, naposledy aj teraz, čo bola 30. novembra o tom dlhu, takže 
samozrejme ten dlh, štruktúra je najvyššia v prípade ulíc priamo v rómskej osade, resp. 
nadväzujúcich ulíc ako je Švermova, Bitúnková, ale aj Zimná, kde v podstate spomedzi 
fyzických osôb tento dlh predstavuje viac ako 60 %, ale sú tam aj ulice ako Komenského, ale 
aj Štefánika, Cukrovarská. Pokiaľ bude záujem pán poslanec, tak tú štruktúru mám grafický 
spracovanú, čiže keď je záujem viem to aj poslať. A čo sa týka toho vymáhania, tak 
postupujeme v zmysle zákona, to znamená posielajú sa výzvy na uhradenie nedoplatku, 
exekúcie, takže snažíme sa ten dlh obhospodarovať tak, ako sa dá, len stále treba brať na 
zreteľ aj to, že v prípade tých najväčších dlžníkov z rómskych komunít je ten dlh problém 
vymôcť, pretože mnohokrát sa stáva, že príde z exekútorského úradu, že jednoducho pre 
nemajetnosť je ten dlh nevymožiteľný a  takáto pohľadávka jednoducho, pokiaľ nepresiahne 
300 € je automaticky odpisovaná, takže ten problém je veľmi ťažko riešiteľný.  
MVDr. Hrdlík: 
Je šanca to znížiť na budúci rok, alebo  ako to je? 
Ing. Duč: 
Je šanca znížiť, no tak. 
MVDr. Hrdlík: 
Dokedy bude rásť na tých uliciach problematických ten dlh? 
Ing. Duč: 
No, ja som aj na finančnej komisii, určite mi dajú kolegovia za pravdu, povedal jeden nápad, 
ktorý samozrejme nepochádza z mojej hlavy, ale je to už v priamo v praxi v meste Liptovský 
Mikuláš, kde tamojší primátor mal hlavu v smútku, pretože mali tam takisto 
neprispôsobivých, ktorí dlh mali 30 tis. eur a my máme 2 milióny a v podstate ten 30 tisícový 
dlh si títo ľudia na základe zmluvy o dobrovoľníckej činnosti odpracovali. Tým pádom nastal 
v meste relatívne akože poriadok, lebo čosi sa urobilo a na druhej strane sa dokázala aj takáto 
pohľadávka odpísať. Čiže, podľa môjho názoru je toto jediný možný spôsob. 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 


